
Rada  
Powiatu Nowosądeckiego

PROTOKÓŁ Nr 23/XXIII/2013
z obrad XXIII Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 marca 2013 r.

Ad. 1.
Sesja Rady Powiatu Nowosądeckiego rozpoczęła się o godzinie 12:00 w budynku Starostwa 

Powiatowego  w  Nowym  Sączu,  ul  Jagiellońska  33,  sala  obrad  (pokój  208),  a  zakończyła  
o godzinie 14:30.
W  sesji  uczestniczyło  24  radnych,  co  stanowi  quorum,  przy  którym  Rada  może  obradować
i  podejmować  uchwały.  W  Sesji  uczestniczyli  również  zaproszeni  goście  oraz  pracownicy 
Starostwa Powiatowego (listy obecności stanowią załącznik do protokołu).

Zgodnie  z  §  21  ust.  2  Statutu  Powiatu  Nowosądeckiego Przewodniczący Rady Powiatu 
Wiesław Basta upoważnił Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Nowosądeckiego Jana Dziedzinę 
do prowadzenia obrad XXIII Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego w dniu 21 marca br.

Upoważnienie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu  Jan  Dziedzina,  dokonał  otwarcia  posiedzenia  XXIII 

Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego IV kadencji, po czym przywitał przybyłych radnych i gości.
Na sekretarzy obrad wyznaczeni zostali Radni: Franciszek Kantor, Antoni Koszyk.

Ad. 2.
Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Jan  Dziedzina  zwrócił  się  do  radnych  z  zapytaniem,  
czy są uwagi lub wnioski dotyczące zmian w przesłanym wcześniej projekcie porządku obrad.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina poddał pod głosowanie porządek obrad .
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 24

W wyniku głosowania otrzymano:
24 głosów – za,
0 głosów – przeciw,
0 głosów – wstrzymujących się.

Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Jan  Dziedzina  stwierdził,  że  porządek  obrad  został 
przyjęty.  

Porządek obrad:

1.  Otwarcie posiedzenia.

2.  Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu XXII Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego.

4. Interpelacje radnych.

5. Sprawozdanie z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym.
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6.  Sprawozdania z działalności za 2012 rok: 

1) Komendy Miejskiej Policji w Nowym Sączu.

2) Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Sączu. 

3) Powiatowego Zarządu Dróg w Nowym Sączu.

4) Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie.

5) Domu Pomocy Społecznej w Zbyszycach.

6) Powiatowego Ośrodka Wsparcia dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi

    w Zbyszycach.

7) Domu Pomocy Społecznej w Klęczanach.

8) Domu Pomocy Społecznej w Muszynie.

9) Powiatowego Ośrodka Wsparcia dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi w Muszynie

7.  Sprawozdanie z realizacji „Programu Współpracy Powiatu Nowosądeckiego z Organizacjami 

Pozarządowymi na rok 2012.”

8. Sprawozdanie z wykonania zadań Powiatu Nowosądeckiego z zakresu ochrony zabytków 

i opieki nad zabytkami za 2012 rok.

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przystąpienia Powiatu 

Nowosądeckiego do projektu pt.  ZAZ - szansą aktywizacji osób niepełnosprawnych 

w Powiecie Nowosądeckim. 

10.  Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Nowosądeckiego na 2013 rok oraz zmian w Uchwale Budżetowej Powiatu Nowosądeckiego 

na 2013 rok.

11.  Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany Uchwały Nr 242/XXI/12 

Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 grudnia 2012 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowosądeckiego.

12.  Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie szczegółowych warunków 

wynagradzania zawodowych rodzin zastępczych, w tym pełniących funkcję pogotowia 

rodzinnego i zawodowych specjalistycznych, funkcjonujących na terenie Powiatu 

Nowosądeckiego.

13.  Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zatwierdzenia planu finansowego 

podziału środków PEFRON przeznaczonych na realizację zadań na rzecz osób 

niepełnosprawnych w Powiecie Nowosądeckim w 2013 r. 

14.  Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany Uchwały Nr 238/XX/12 

Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 26 listopada 2012 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin 
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pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu nowosądeckiego oraz dyżurów aptek 

ogólnodostępnych w porze nocnej, w niedzielę, święta i dni wolne od pracy na terenie Krynicy-

Zdroju, w 2013 r. 

15.  Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 

Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej - Szpital im. dr J. Dietla 

w Krynicy-Zdroju.

16.  Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przekształcenia Uzupełniającego 

Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Zawodowych im. Świętej Kingi w Podegrodziu  

w Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Podegrodziu.

17.  Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych oraz placówek 

niepublicznych prowadzonych na terenie Powiatu Nowosądeckiego oraz trybu i zasad kontroli 

prawidłowości ich wykorzystywania.

18.  Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany załącznika nr 1 do 

Uchwały nr 371/XXXIX/2006 z dnia 20 kwietnia 2006 r. w sprawie ustalenia zasad udzielania 

dotacji  celowych na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych na obszarze Powiatu Nowosądeckiego.

19. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przyznania dotacji celowych na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków położonych na obszarze Powiatu Nowosądeckiego.

20.  Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

zabudowanej działki nr 403/15 w Krynicy-Zdroju. 

21. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

22.  Zamknięcie obrad.

Ad. 3.
Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego.
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina poinformował radnych, iż zgodnie z § 34 ust. 
4 i 5 Statutu Powiatu Nowosądeckiego protokół z ostatniej sesji Rady Powiatu został wyłożony do 
wiadomości na 7 dni przed terminem dzisiejszej sesji.  Do chwili  obecnej nie zostały zgłoszone 
poprawki ani uzupełnienia.
W związku z brakiem poprawek i uzupełnień Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina 
zaproponował przystąpienie do głosowania nad przyjęciem protokołu.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 24
W wyniku głosowania otrzymano:
23 głosów – za,
0 głosów – przeciw,
1 głosów – wstrzymujących się.
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W wyniku głosowania protokół z  XXII Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego został przyjęty.

Ad. 4
Interpelacje Radnych.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Stanisław Mrzygłód złożył interpelacje dot.

• budowy  chodnika  w  Chelmcu  i  Librantowej.  Jest  to  konieczne  ze  względu  na 
bezpieczeństwo  pieszych,  szczególne  dzieci  chodzących  do  szkoły.  Są  to  odcinki 
niebezpieczne i było na nich wiele wypadków.

• w sprawie przeglądu drogi Męcina - Trzetrzewina w miejscowości Krasne Potockie kolo 
Salomona są wycięte drzewa i trzeba tam dokonać pewnych napraw.

• starań o czystość powietrza na terenie Sądecczyzny oraz  o obniżkę cen gazu 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba złożył interpelacje dot.

• prośba o wykonanie pasów przejścia dla pieszych i  oznakowanie na drodze powiatowej 
Stróże – Polna przy skrzyżowaniu na drodze wojewódzkiej w Stróżach oraz usytuowanie 
lustra  w  rejonie  baru  Soprano.  W tym  miejscu  za  względu  na  brak  widoczności  jest 
niebezpiecznie dla ruchu kołowego jak i ruchu pieszego. 

•  prośba o pilną naprawę powierzchni drogi powiatowej na odcinku Biala Niżna – Gródek, 
Droga po okresie zimowym jest w fatalnym stanie i to zagraża bezpieczeństwu zarówno 
kierowców jak i pieszych.

Radny Powiatu  Nowosądeckiego  Edward Ciągło  zwrócił  się  z  prośbą  do  Dyrektora  SPZOZ 
Szpitala im. dr J.Dietla w Krynicy-Zdroju. Radny ma wątpliwości  czy termin rozliczenia inwestycji 
nie jest zagrożony w związku z toczącym się postępowaniem z byłym wykonawcą? Drugie pytanie 
dotyczyło środków zajętych przez komornika.  Czy zostały już zwolnione środki,  gdyż problem 
finansowy szpitala zostanie zakończony. Radny chciałby tą sprawę nadal monitorować. Pan Edward 
Ciągło twierdzi,  iż  musiał  zadać pytania,  gdyż na posiedzeniu komisji  konkursowej  padło parę 
spostrzeżeń i daleko idących wniosków, że ta inwestycja może bardzo drogo kosztować  powiat.
W dalszej części wypowiedzi Radny zwrócił się z zapytaniem  do Dyrektora Edukacji Zbigniewa 
Czepelaka.  Radny  zapytał  czy  już  wiadomo  jaki  procent  młodzieży  w  naszych  szkołach 
ponadgimnazjalnych ma zamiar przystąpić do egzaminu maturalnego?

Radny Powiatu Nowosądeckiego Włodzimierz Oleksy złożył interpelacje dot.

Radny zaczął od podziękowań wszystkim, którzy przyczynili się do tego, aby Powiat Nowosądecki 
uzyskał środki na usuwanie skutków powodzi. Była to kwota 22 000 000 złotych. Pan Włodzimierz 
Oleksy  podkreślił,  iż  jesteśmy  niewątpliwie  rekordzistami  jeśli  chodzi  o  samorządy  w 
Województwie Małopolskim. Te środki trzeba wykorzystywać do końca roku i w związku z tym 
Radny  zaapelował  o  pełną  mobilizację  szczególnie  służb  Powiatowego  Zarządu  Dróg.  Pan 
Włodzimierz  Oleksy  poprosił  o  rzetelne  rozliczenie  i  wykonywanie  wszystkich  założonych 
inwestycji.
W dalszej  części  wypowiedzi  Radny poruszył  trzy tematy,  które są w gestii  Komisji  Zdrowia  
i  Uzdrowisk RPN. Radny poprosił  o  zwiększenie  dofinansowania dotacji  na inwestycje,  które  
w szpitalu  się  odbywają  w  tej  chwili  -  chodzi  o  kwotę  250 000 złotych.  Szpital  w  tym roku 
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inwestuje  łącznie  na  kwotę  1  000  600,  tj.:  modernizacja  kuchni,  szatni,  pomieszczeń  pod 
umieszczenie tomografu komputerowego, także zakup nowego sprzętu do gastroskopii, artroskopii 
barku.  Ten  sprzęt  jest  drogi  ale  bardzo  niezbędny.  Pan  Włodzimierz  Oleksy  podziękował 
dyrektorowi szpitala Sławomirowi Kmakowi za to, że nie rezygnuje z domowej kuchni i pacjenci 
szpitala nie muszą jeść posiłków z plastikowych pojemników jak to bywa w innych szpitalach. 
Na zakończenie Radny zwrócił się z podziękowaniami do dyrektora SPZOZ Sadeckiego Pogotowia 
w Nowym Sączu Józefa Zygmunta za refleks i  spryt przy wystąpieniu do Ministra Zdrowia ze 
swoimi  uwagami.  Miało  to  związek  z  medialną  krytyką  dotyczącą  systemu  ratownictwa 
medycznego.  Szczególne podziękowania zostały złożone Pani  Iwonie Bodziony za zrozumienie 
tego przekształcenia i reorganizacji. Radny uważa, iż Pani dyrektor podeszła do tej sprawy z klasą 
i nadal będziemy korzystać z jej oświadczeń, wiedzy i umiejętności w  sprawach, które leżą w jej 
kompetencji.

Radna Powiatu Nowosądeckiego Agata Król-Mirek złożyła interpelacje dot.

• wzmożenia  oświetlenia  na  ulicy powiatowej  to  jest  ulica  Pułaskiego  w Krynicy  Zdroju 
oczywiście na tyle ile pozwalać będą na to środki finansowe.

• przebudowy drogi  powiatowej,  dokładnie  chodnika  znajdującego  się  na  odcinku  Beres- 
Mochnaczka Wyżna. Najmniej wymagająca inwestycja finansowa to kwestia namalowania 
pasów  na  drodze  powiatowej,  odcinek  znajduje  się  w  Żegiestowie  obok  szkoły 
podstawowej.

Dyrektor SPZOZ Szpitala im dr J.Dietla w Krynicy Zdroju Sławomir Kmak podziękował za 
słowa uznania skierowane w jego stronę na działalność placówki. Połączenie odbyło się bardzo 
sprawnie. Są rozstrzygnięte wszystkie kwestie związane z NFZ. Rozliczenia zostały zachowane. 
Została  zawarta  ugoda  za  nad wykonania  za  rok  2012.  Te  pieniądze  też  wpłyną  w przyszłym 
miesiącu na konto szpitala.
Jeśli chodzi o postępowanie, to w jakim terminie zakończy się rozliczenie z Marszałkiem staje się  
kwestią  uzgodnienia  pomiędzy  szpitalem  a  Urzędem  Marszałkowskim.  Niepokojący  termin 
wrześniowy w tej chwili jest nieaktualny. Na chwilę obecną to już nie jest  duży problem, dlatego  
że  zmieniły  się  przepisy  dotyczące  zasad  rozliczania  projektów  w  MRPO,  w  tym  przypadku 
szpitala,  gdzie  doszło  do  zmiany  wykonawcy.  Zmieniło  się  również  podejście  związane  
z odsetkami. Gdy będzie się kończyć projekt i zbliżać termin rozliczania z Marszałkiem, a nie będą 
ściągnięte odsetki od przeciwnika procesowego to również szpital nie będzie musiał tych odsetek 
odprowadzać do Urzędu Marszałkowskiego. Taka sytuacja stawia szpital w całkiem innym świetle. 
Proces  się  toczy.  Pierwsza  rozprawa  była  7  marca,  gdzie  sąd  apelacyjny  pouchylał  wszystkie 
zażalenia,  które  zostały  złożone  przez  konsorcjum  wykonujących  remont  szpitala.  Wszystkie 
sprawy z wyłączeniem sędziów zostały uchylone przez sąd w Krakowie. Sąd gospodarczy ma pełne 
prawo do rozpoznawania tych spraw, które toczą się szybciej. Rozliczenia projektu zależą od tego, 
w którym momencie szpital będzie chciał zakończyć ten projekt i będzie gotowy do rozliczenia z 
Urzędem Marszałkowskim. Dyrektor Sławomir Kmak nadmienił,  iż kolejne rozpatrzenie sprawy 
ma się odbyć 1 października. Depozyt wydany był 5 listopada postanowienie przez sąd w Krakowie 
zwalniający po raz  piąty depozyt  szpitala,  na  co  zostały złożone  zażalenia  w postaci  zwrotów 
kosztów sądowych w kwocie 30 złotych przez przeciwnika. Sprawa ta została przekazana do sądu 
apelacyjnego. Pan Sławomir Kmak ma nadzieję, że w przeciągu miesiąca lub dwóch rozwiąże tą 
kwestię  i  pieniądze  zostaną  zwolnione,  za  które  będzie  można  wykorzystać  do  działań 
operacyjnych.

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak poinformował, iż na chwile 
obecną  100%  uczniów  liceów  ogólnokształcących  złożyło  deklaracje  do  Okręgowej  Komisji 
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Egzaminacyjnej w sprawie przystąpienia do egzaminu maturalnego. W technikach jest nieco mniej 
deklaracji bo ok 95% deklaracji poza technikum w Podegrodziu tam odsetek uczniów wynosi 50%. 
To że tyle zostało złożonych deklaracji o chęci przystąpienia do egzaminu nie oznacza, że wszyscy 
ci uczniowie przystąpią do egzaminu maturalnego.

Ad. 5
Sprawozdanie z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym.

Starosta Nowosądecki Jan Golonka poinformował, iż w związku z interpelacją dotyczącą dróg, 
wiosna trwa od kilku godzin natomiast śnieg jeszcze leży i dopiero teraz odsłania się sytuacja na 
drogach po okresie  zimy.  Niestety zniszczenia są bardzo duże,  naprawy będą kosztowne.  Zima 
kosztowała 700 000 więcej niż było zaplanowane.  Dziennie wydaje się średnio 52 000 złotych  na 
koszt zimowego utrzymania dróg. Udało się uzyskać 22 000 000 choć występowaliśmy o 24 000 
000  złotych.  Największym  zadaniem  jest  most  na  rzece  Poprad  w  Muszynie.  Będzie  to 
pełnowymiarowy  most  bez  podpory,  inwestycja  ma  się  skończyć  do  końca  roku.  Wojewoda 
zapowiedział  się  na  otwarcie  mostu  w  sylwestra.  Starosta  ma  nadzieję  że  uda  się  to  zadanie 
zakończyć, zwłaszcza, że inwestycja jest bardzo dokładnie monitorowana. Starosta Nowosądecki 
Jan Golonka nadmienił, iż otrzymał pismo od Wojewody, aby składać relacje na jakim etapie jest 
realizowane zadanie. Do 30 maja należy przekazać wojewodzie informacje na temat podpisanych 
umów z wykonawcami. Kolejną inwestycją jest most w Mystkowie, następnie droga Węgierska w 
Grybowie, Korzenna, Krużlowa, Rytro- Sucha Struga. Druga część tego zadania będzie realizowana 
w momencie  gdy rozpocznie się  odbudowa brzegu Popradu.  Będzie to  realizował  RZGW. Jest 
zaplanowane 3 500 000 złotych w ramach usuwania skutków  powodzi. Rozstrzygnięta również 
została  sprawa drogi  Chełmiec  Golkowice.  Był  tam zrobiony kosztorys  na prawie  11 000 000 
złotych, a firma wygrała przetarg za 6 400 000. Starosta poinformował, iż  już otrzymaliśmy dotacje 
od wojewody na kwotę 3 000 000 złotych. Do tej inwestycji należy dołożyć  ok. 2 900 000 złotych.  
To jest główna droga, która przejmie cały ruch między obwodnicą starosądecką przez Chełmiec i do 
obwodnicy  północnej.  Realizacja  tej  inwestycji   za  niedługo  się  rozpocznie,  ponieważ  miasto 
uzyskało  pieniądze  z  programu  „Infrastruktura  i  Środowisko”.  Są  to  pieniądze  z  programu 
regionalnego i dlatego łatwiej będzie uzyskać pieniądze na ten brakujący odcinek  drogi,  aby móc 
zamknąć  Nowy  Sącz  obwodnicami.  Wiąże  się  to  z  procesem  oczyszczania  powietrza.   W 
przypadku, kiedy nie zostanie wyprowadzony duży ruch z Nowego Sącza to zawsze będzie  istnieć 
problem z jakością powietrza. Koleją sprawą jest gazyfikacja powiatu. Cala lewa część Dunajca
i dolina Popradu nie  ma gazu.  Zostały prowadzone negocjacje z zakładami gazowymi, aby jak 
najszybciej  udało  się  to  zrealizować.  W tym  roku  gazociągi  mają  w  planie  dokończyć  ulicę 
Nawojowską. Wówczas w szkole i w Centrum Kształcenia będzie można dokonać przyłączu do 
gazu. Jest tam ogrzewanie na olej opałowy,.a więc wiadomo jakie ponosi się koszty związane z 
takim ogrzewaniem budynków. Ponadto Starosta poinformował, iż są przygotowywane projekty na 
stronę Łącka. Będzie gazociąg w stronę Szczawnicy. Starosta nadmienił, iż udziela się im pomocy 
sprawach  proceduralnych  i  geodezyjnych  realizować  projekt.  Będzie  obejmował  teren  aż  do 
Maszkowic i druga część będzie pod Dunajcem na moście Helleńskim. Most wymaga remontu.  
W związku z tym nie ma tam możliwości technicznych na zgazyfikowanie tej brakującej części 
Sącza  i  Chełmca.  Jest  to  teraz  niemożliwe  ze  względu  na  brak  odpowiednich  przekrojów rur. 
Docelowo nitka gazociągu ciągła by się w kierunku Podegrodzia aż do połączenia z nitką od Łącka. 
Jeśli  wszystko  pójdzie  zgodnie  z  planem  to  do  końca  roku  mają  być  projekty  tych  ciągów 
gazowych. Pozostaje problem Rytra,Piwnicznej i to już jest na dalszym etapie planowane. 
Starosta  Nowosądecki  odniósł  się  również  do  kwestii  szpitala.  Tomograf  ma  być  od  sierpnia  
w szpitalu. Została przelana kwota na konto szpitala 250 000 złotych. Starosta Nowosądecki ma 
nadzieję że te procesy wreszcie się skończą i będzie zupełnie łatwiej. Udało się uzyskać środki na 
zakład  Aktywizacji  Zawodowej   tj.  280  048  tysięcy  złotych.  Zakład  będzie  zlokalizowany  w 
Nawojowej  przy  Centrum  Kształcenia  Praktycznego,  w  którym  będzie  przebywało  25  osób 

PROTOKÓŁ Nr  23/XXIII/2013 21 marca 2013 r.                                  6



niepełnosprawnych  oraz  kilka  osób  z  tego  Centrum.  Jest  to  projekt  dwuletni.  Po  tym  okresie 
Starosta  nadmienił,  iż  liczy na  to  że  finansowanie  tego centrum obejmie  PFRON. W urzędzie 
wojewódzkim  takie  rozmowy  już  się  odbyły.  Ten  projekt  jest  szczególnie  ciekawy  dla  osób 
niepełnosprawnych. Na zakończenie Starosta wspomniał, iż skończyła się ostatnia w tej kadencji 
kontrola  kompleksowa.  Zwykle odbywają się  one co 4 lata  w  urzędzie.  Na razie  nie  ma tzw. 
poleceń kontrolnych. Kontrolerzy byli pod wrażeniem tego co udało im się stwierdzić. Odbyło się 
to bez zarzutów, jedynie 4 drobne formalne uchybienia. 
 

Ad. 6.

Przyjęcie sprawozdania z działalności za 2012 rok: 

• Komendy Miejskiej Policji w Nowym Sączu.

Komendant Miejskiej Policji w Nowym Sączu Marek Rudnik  podziękował za zaproszenie na 
Sesję Rady Powiatu. Nadmienił, iż od 25 lutego br. pełni obowiązki Komendanta Miejskiej Policji 
w Nowym Sączu. Przez 23 lata pracował w Powiecie Bocheńskim. Przeszedł wiele stopni awansu. 
Od 2006 roku pełnił obowiązki Komendanta Powiatowego w Bochni. Jeśli chodzi o sprawozdanie z 
działalności  za  2012  rok,  to  szczególne  podziękowania  należy  skierować  do  poprzedników  tj. 
inspektora Koziała, jego zastępcy oraz całej jednostki. Poziom bezpieczeństwa na Sądecczyźnie w 
2012 roku był na wysokim poziomie. Pan Marek Rudnik nadmienił, iż ma nadzieję, ze pod jego 
dowództwem  wyniki  będą  się  utrzymywać  na  wysokim  poziomie.  Jednocześnie  podziękował 
Staroście Nowosądeckiemu oraz Radzie Powiatu Nowosądeckiego za wsparcie finansowe policji w 
2012 roku. Komendant ma nadzieję, że w 2013 roku ta pomoc również będzie zapewniona. Wie, że 
samorząd ma cele statutowe, które chce realizować, ale bezpieczeństwo jest bardzo ważną kwestią.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Edward Ciągło zadał pytanie dotyczące bezpieczeństwa Gminy 
Stary  Sącz.  Statystyka  wskazuje  zmniejszenie  przestępczości.  Radny  zapytał  czy  będzie 
monitorowany  teren  Starego  Sącz  zwłaszcza  szkół,  by  proceder  związany  z  przepisami 
przestępczymi nie powtórzył się. 

Komendant  Miejskiej  Policji  w  Nowym  Sączu  Marek  Rudnik  poinformował,  iż  problem 
narkotyków jest złożony. Ta problematyka będzie monitorowana nie tylko na terenie Starego Sącza, 
ale na całej Sądecczyźnie.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba zwrócił uwagę na kwestię ścigaczy, zwłaszcza 
uaktywniających się w okresie wiosny. Radny uważa, że stwarzają oni duże zagrożenie na drogach. 
W związku z powyższym prosi, by zająć się problemem.

Komendant Miejskiej Policji  w Nowym Sączu Marek Rudnik nadmienił,  iż są to problemy, 
które nie dotyczą wyłącznie Sądecczyzny. Komendant obiecał, ze będzie dokładał wszelkich starań, 
by takie sytuacje eliminować.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Pióro odniósł się do wypowiedzi Radnego Antoniego 
Poręby. Nadmienił, iż jest świadkiem różnego rodzaju spektakularnych akcji policji tj. związanych 
z nadmierną prędkością czy nietrzeźwością kierowców. Takie akcje przynoszą efekty, są potrzebne i 
dobre.  Zdaniem  radnego  należy  popatrzeć  na  kwestię  bezpieczeństwa  szerzej.  Warto  akcje 

PROTOKÓŁ Nr  23/XXIII/2013 21 marca 2013 r.                                  7



ukierunkować na innych użytkowników drogi i wtedy można pokazać ten obiektywizm i troskę  
o bezpieczeństwo wszystkich.

Komendant Miejskiej Policji w Nowym Sączu Marek Rudnik  poinformował, iż w tej chwili 
bardzo  dużo  osób  odeszło  z  policji.  Stan  wakatów w nowosądeckiej  policji  to  ok.  50  miejsc. 
Komendant  zobowiązał  się,  iż  będzie  siły  tak  dyslokował,  aby  funkcjonariusze  byli  w  tych 
miejscach na miarę posiadanych sił i środków.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Włodzimierz Oleksy poprosił, by w miarę możliwości uczulić 
podwładnych, by funkcjonariusze błyskawicznie podejmowali czynności operacyjne i traktowali to 
bardziej w kontekście służby niż pracy.

Komendant Miejskiej Policji w Nowym Sączu Marek Rudnik nadmienił, iż w ramach nadzoru 
służbowego policjanci są tak ukierunkowani, by działać jak najsprawniej i jak najszybciej.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Józef Świgut  zwrócił uwagę, by kierowcy używali świateł do 
jazdy dziennej  zgodnie  z  przepisami  ruchu  drogowego.  Druga  kwestia  dotyczyła  wzmożonych 
wyjazdów policji zwłaszcza po drogach gminnych Sądecczyzny.

Komendant  Miejskiej  Policji  w  Nowym  Sączu  Marek  Rudnik  poinformował,  iż  przekaże 
sugestie podwładnym na najbliżej naradzie w jednostce.

Sprawozdanie nie było przedstawiane w całości, stanowi załącznik do protokołu.

Przyjęcie sprawozdania z działalności za 2012 rok: 

• Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Sączu. 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba  zwrócił uwagę, iż powiat przeznaczył ok. 1,5 
mln zł w różnej formie na nowa komendę. Od kilku lat Radny bezskutecznie prosi o wspomożenie 
działań na rzecz wyposażenia w samochód OSP w Wyskitnej. W związku z powyższym Pan Antoni 
Poręba po raz kolejny zwrócił się z prośbą, by wspomóc lokalnych ochotników.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Pióro poinformował, iż w ilości pożarów za 2012 rok 
908 to umyślne podpalenia. Radny zapytał o skuteczność wykrywania tych zdarzeń. Drugie pytanie 
dotyczyło zależności Państwowej Straży Pożarnej i ochotników. Z raportu wynika, że w akcjach 
wzięło udział więcej zastępów ochotniczych niż zawodowych strażaków. Na zakończenie Radny 
zwrócił uwagę na przykry fakt braku dowartościowania strażaków. Rząd wydaje na nich niespełna 
400 tys. zł. rocznie.

Zastępca  Komendanta  Miejskiego  Państwowej  Straży  Pożarnej  Paweł  Motyka  wyraził 
podziękowania  za  dofinansowanie  strażnicy.  Dzięki  zaangażowaniu  samorządów  w  roku  2012 
udało  się  zmienić  lokalizację  siedziby.  Pan  Paweł  Motyka  odniósł  się  również  do  wcześniej 
poruszonej  kwestii  pomocy dla  ochotników strażaków. Ustawa o Państwowej Straży Pożarnej  i 
ochronie przeciwpożarowej mówi, ze Państwowa Straż Pożarna zbędny i sprawny sprzęt przekazuje 
ochotniczym strażom pożarnym. Komendant podkreślił, iż w tzw. „praktyce” tak to wygląda. Pan 
Paweł Motyka wspomniał, iż pamięta wystąpienie Radnego Powiatu Antoniego Poręby. Niemniej 
jednak  w  ubiegłym  roku  nie  został  przekazany  samochód,  gdyż  nie  było  takiej  sposobności. 
Wszystkie  działania  ukierunkowane były na zakończenie inwestycji.  Dofinansowuje się  jedynie 
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nowe samochody. Pan Paweł Motyka odniósł się również do kwestii pożarów na Sądecczyźnie  
w tym podpaleń. Rok 2012 był tragiczny jeśli chodzi o pożary, 4 ofiary śmiertelne. Jeśli chodzi  
o wykrywalność podpaleń, to zdaniem komendanta wszyscy wiedzą kto dokonał takiego występku. 
Z reguły po przyjeździe policji nikt nie chce wskazać osoby, która tego dokonała. Osoba, która 
dokonała podpalenia najczęściej  by odwrócić uwagę przystępuje do akcji gaszenia pożaru.  Jeśli 
chodzi o kwestię zależności jednostek PSP i OSP to strażacy ochotnicy zawsze niezawodnie służą 
swoją pomocą. Jednostki OSP finansowane są przez samorządy gminne. PSP prowadzi na szeroką 
skalę działalność szkoleniową.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba jeszcze raz zwrócił uwagę, by docelowo wziąć 
pod uwagę jednostkę w Wyskitnej.

Zastępca Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej  Paweł Motyka  zapewnił,  iż 
będzie o tym pamiętał.

Przyjęcie sprawozdania z działalności za 2012 rok: 
• Powiatowego Zarządu Dróg w Nowym Sączu.

Sprawozdanie nie było przedstawiane w całości, zostało przyjęte bez uwag i stanowi załącznik 
do protokołu.

Przyjęcie sprawozdania z działalności za 2012 rok: 
• Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie.

Sprawozdanie nie było przedstawiane w całości, zostało przyjęte bez uwag i stanowi załącznik 
do protokołu.

Przyjęcie sprawozdania z działalności za 2012 rok: 
• Domu Pomocy Społecznej w Zbyszycach.

Sprawozdanie nie było przedstawiane w całości, zostało przyjęte bez uwag i stanowi załącznik 
do protokołu.

Przyjęcie sprawozdania z działalności za 2012 rok: 
• Powiatowego Ośrodka Wsparcia dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi w Zbyszycach

Sprawozdanie nie było przedstawiane w całości, zostało przyjęte bez uwag i stanowi załącznik 

do protokołu.

Przyjęcie sprawozdania z działalności za 2012 rok: 

• Domu Pomocy Społecznej w Klęczanach.

Sprawozdanie nie było przedstawiane w całości, zostało przyjęte bez uwag i stanowi załącznik 

do protokołu.

Przyjęcie sprawozdania z działalności za 2012 rok: 
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• Domu Pomocy Społecznej w Muszynie.

Sprawozdanie nie było przedstawiane w całości, stanowi załącznik do protokołu.

Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Marian  Ryba  zwrócił  uwagę  na  pewną  niejasność  w  w/w 
sprawozdaniu.  Zdaniem  radnego  jest  niezgodność  w  podsumowaniu  etatów  w  jednostce.  W 
związku z powyższym poprosił o wyjaśnienie.

Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Muszynie Bożena Hudzik poinformowała, iż jest błędny 
zapis w dziale terapeutyczno-opiekuńczym. Jest 9 etatów, a nie jak w zapisie 39, za co przeprasza.

Przyjęcie sprawozdania z działalności za 2012 rok: 

• Powiatowego Ośrodka Wsparcia dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi w Muszynie

Sprawozdanie nie było przedstawiane w całości, zostało przyjęte bez uwag i stanowi załącznik 
do protokołu.

Ad.7.
Sprawozdanie z realizacji „Programu Współpracy Powiatu Nowosądeckiego z Organizacjami Po-
zarządowymi na rok 2012.”

Sprawozdanie nie było przedstawiane w całości, zostało przyjęte bez uwag i stanowi załącznik do 
protokołu.

Ad.8.

Sprawozdanie z wykonania zadań Powiatu Nowosądeckiego z zakresu ochrony zabytków 
i opieki nad zabytkami za 2012 rok.

Sprawozdanie nie było przedstawiane w całości, zostało przyjęte bez uwag i stanowi załącznik do 
protokołu.

W dalszej części Wiceprzewodniczący Rady Jan Dziedzina udzielił głosu Radnemu Województwa Mało-
polskiego Andrzejowi Bulzakowi. 

Radny Województwa Małopolskiego Andrzej Bulzak  w związku ze zbliżającymi się świętami Wielka-
nocnymi radny złożył życzenia w imieniu własnym oraz Radnych Województwa Małopolskiego. Korzy-
stając z okazji Pan Andrzej Bulzak poinformował, iż szczególnie leżą mu na sercu działania związane
 z ochroną powietrza. Narzędziem do realnego obniżenia czystości powietrza jest polityka związana  
z kosztami obsługi ekologicznych źródeł ogrzewania mieszkań. Ponadto zdaniem radnego należy monito-
rować ustawę śmieciową. W jego odczuciu należy prowadzić politykę bardziej wspomagającą obywatela. 
Na zakończenie Pan Andrzej Bulzak wyraził zadowolenie, iż podczas zbliżających się targów turystycz-
nych w Gdańsku będzie reprezentacja Powiatu Nowosądeckiego.
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Ad.9. 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przystąpienia Powiatu Nowosą-
deckiego do projektu pt.  ZAZ - szansą aktywizacji osób niepełnosprawnych w Powiecie No-
wosądeckim. 
Dyrektor Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich Monika Bochenek poinformowała, iż
głównym celem przedmiotowego projektu jest aktywizacja społeczna i zawodowa osób niepełno-
sprawnych z Sądecczyzny. Wartość projektu to 2 mln 878 tyś 425zł.  Projekt planowany jest do re-
alizacji od 1 kwietnia br. do 31 marca 2015 roku. Projekt w całości jest finansowany z funduszy ze-
wnętrznych. W ramach projektu planuje się zmodernizowanie budynku Warsztatów w Nawojowej, 
budynku stadniny koni w Nawojowej. W przedmiotowym obiekcie zatrudnienie znalazłoby 25 osób 
niepełnosprawnych z Sądecczyzny. Wszyscy mieliby podpisane umowy o pracę w wymiarze pełne-
go etatu. W ramach projektu jest zapewnione wynagrodzenie, opieka lekarska, rehabilitacyjna oraz 
ciepły posiłek. Będą utworzone 3 pracownie, w których osoby niepełnosprawne podejmą zatrudnie-
nie tj. poligraficzna, ogrodnicza i hodowlana związana z opieką nad końmi.

Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej RPN Józef Głód przedstawił opinię Komisji do 
projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 20
W wyniku głosowania otrzymano:
20 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  266/XXIII/2013  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  21  marca  2013  r.
w sprawie przystąpienia Powiatu Nowosądeckiego do projektu pt.  ZAZ - szansą aktywizacji osób 
niepełnosprawnych w Powiecie Nowosądeckim została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.10.

Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Nowo-
sądeckiego  na  2013  rok  oraz  zmian  w  Uchwale  Budżetowej  Powiatu  Nowosądeckiego  
na 2013 rok.

Skarbnik Powiatu Nowosądeckiego Maria Jękot  przedstawiła projekt uchwały wraz z autopo-
prawką. Do przesłanego projektu uchwały Zarząd Powiatu wprowadził autopoprawkę, która polega 
na przesunięciu kwoty 200 tys. zł. z działu 710 – tj. Działalność usługowa. Były tam środki prze-
znaczone na regulację stanów prawnych dróg powiatowych do działu „Transport i łączność” na zi-
mowe utrzymanie dróg. Te przesunięcia nie powodują zmian w ogólnej kwocie dochodów i wydat-
ków. Wprowadzone zmiany powodują zmniejszenie dochodów budżetu o 470 tyś 50 zł. i zwiększe-
nie wydatków o 3 mln 328 tys. 950 zł. Do budżetu wprowadza się wolne środki, które zostały  
z ubiegłego roku. W znacznej mierze te środki pochodzą ze źródeł zagranicznych i unijnych tj.  
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kwota 3 mln 712 tyś 167 zł. Dokonuje się zmian dochodów własnych. Minister Finansów zmniej-
szył subwencje oświatową o 239 tyś 671 zł. 380 tyś 867 zł wpłynęło do budżetu z tytułu zwrotu do-
tacji pobranych w nadmiernej wysokości przez szkoły niepubliczne. Dokonuje się zmian w wydat-
kach  finansowanych ze środków unijnych. Wprowadza się dochody i wydatki na projekt „Aktywi-
zacja osób niepełnosprawnych”- po stronie dochodów i wydatków 1 mln 278 tyś 115 zł. Zwiększa 
się dochody i wydatki na projekt „W stronę samodzielności i niezależności” o kwotę 450 tyś50 zł.  
W związku z tym, iż w tym roku nie uzyska się pomocy finansowej z Województwa Małopolskiego 
na budowę zachodniej obwodnicy, zmniejsza się dochody i wydatki o 816 tyś 794 zł. W związku z 
oszczędnościami na projekcie „Nowosądecka Akademia Samorządowa” zmniejsza się dochody i 
wydatki o 300 tyś zł. W projekcie „Transgraniczny system czynnej ochrony przeciwpowodziowej 
Powiatu Nowosądeckiego oraz Starej Lubovni” przesuwa się z wydatków bieżących na wydatki 
majątkowe kwotę 95 tys. 790 zł. tj. przeznaczone na zakupy sprzętu motopomp, agregatów i tzw. 
deski lodowej. Oprócz tego proponuje się zwiększenie kwoty, do której Zarząd będzie mógł udzie-
lać pożyczek o 500 tys. zł. Wykreśla się kwotę udzielonego poręczenia w budżecie 9 tyś 856 zł.

Wiceprzewodniczącego  Komisji  Budżetowej  RPN  Włodzimierz  Oleksy przedstawił  opinię 
Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie zmian w budżecie  Powiatu Nowosądeckiego na 
2013  rok  oraz  zmian  w  Uchwale  Budżetowej  Powiatu  Nowosądeckiego  
na 2013 rok wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 20
W wyniku głosowania otrzymano:
13 głosów – za
2 głosów – przeciw
5 głosów – wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  267/XXIII/2013  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  21  marca  2013  r.
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Nowosądeckiego na 2013 rok oraz zmian w Uchwale Budżetowej 
Powiatu Nowosądeckiego na 2013 rok została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 11.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany Uchwały Nr 242/XXI/12 
Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 grudnia 2012 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Nowosądeckiego.

Skarbnik Powiatu Nowosądeckiego Maria Jękot  przedstawiła projekt uchwały wraz z autopo-
prawką. Zmienione zostały przepisy ustawy o finansach publicznych w zakresie treści, która winna 
zawierać Wieloletnia Prognoza Finansowa Rozporządzenie zgodnie z  upoważnieniem w tej spra-
wie wydał Minister Finansów. Określił on treść i formę w systemie, w którym przesyła się materia-
ły do RIO. Zgodnie z tymi przepisami do końca marca trzeba dostosować się do nowych przepisów. 
Niezależnie od tego wytyczne przesłała dodatkowo Regionalna Izba Obrachunkowa. Z tym do prze-
słanego projektu wprowadza się autopoprawkę, w której w § 2 pkt. 2 napisane jest: upoważnia się 
Zarząd do zaciągnięcia zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym w latach 
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następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania  jednostki. Z ustawy nie wynikało, że 
powinna być kwota, natomiast RIO taką sugestię zawarło. W związku z tym określona została kwo-
ta 2,5 mln zł. Tak wysoka kwota głównie związana jest z tym, że zwykle w grudniu podpisywane są 
umowy o dostawę papierów do komunikacji  z wytwórnią papierów wartościowych.

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowej RPN Włodzimierz Oleksy przedstawił opinię Komisji 
do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Antoni  Poręba  zwrócił  uwagę,  by  materiały  sesyjne,  które 
zawierają treści tabelaryczne, cyfry, były drukowane w większym formacie.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany Uchwały Nr 242/XXI/12  Rady Powiatu 
Nowosądeckiego  z  dnia  21  grudnia  2012  r.  w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej Powiatu Nowosądeckiego wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 22
W wyniku głosowania otrzymano:
12 głosów – za
2 głosów – przeciw
8 głosów – wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  268/XXIII/2013  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  21  marca  2013  r.
w sprawie  zmiany Uchwały Nr 242/XXI/12  Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 grudnia 2012 r. 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowosądeckiego została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 12  .

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  szczegółowych  warunków 
wynagradzania  zawodowych  rodzin  zastępczych,  w  tym  pełniących  funkcję  pogotowia 
rodzinnego  i  zawodowych  specjalistycznych,  funkcjonujących  na  terenie  Powiatu 
Nowosądeckiego.

Dyrektor  Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Sączu Halina Hajtek poinformowała, 
iz w ubiegłym roku w styczniu weszła w życie nowa ustawa o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 
zastępczej.  Ta  ustawa określiła  kwoty  minimalnego wynagrodzenia  dla  rodzin  zastępczych w tym 
pełniących funkcje pogotowia ratunkowego i rodzin specjalistycznych.  Art. 91 zawiera zapis, ze Rada 
Powiatu w drodze uchwały może podnieść wysokość tych wynagrodzeń. Są 2 rodziny zawodowe, w tym 
jedna  ma  długi  staż,  kwalifikacje.  W  związku  z  powyższym  wydaje  się  zasadne  zwiększenie 
wynagrodzenia.
 

Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej RPN Józef Głód przedstawił opinię Komisji do 
projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  szczegółowych  warunków  wynagradzania 
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zawodowych  rodzin  zastępczych,  w  tym  pełniących  funkcję  pogotowia  rodzinnego  i 
zawodowych  specjalistycznych,  funkcjonujących  na  terenie  Powiatu  Nowosądeckiego  pod 
głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 22
W wyniku głosowania otrzymano:
22 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  269/XXIII/2013  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  21  marca  2013  r.
w  sprawie  szczegółowych  warunków  wynagradzania  zawodowych  rodzin  zastępczych,  w  tym 
pełniących funkcję pogotowia  rodzinnego i  zawodowych specjalistycznych,  funkcjonujących na 
terenie Powiatu Nowosądeckiego została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 13.
Podjęcie  uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zatwierdzenia  planu finansowego 
podziału środków PEFRON przeznaczonych na realizację zadań na rzecz osób niepełnosprawnych 
w Powiecie Nowosądeckim w 2013 r. 

Dyrektor  Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Sączu Halina Hajtek poinformowała, 
iż w tym  roku udało się uzyskać środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
w wysokości 4 mln 785 tyś 726 zł. Kwota ta jest niższa niż limit z zeszłego roku o 1/3. Z tej sumy 2 mln 
988 792 tyś to są zobowiązania czyli dofinansowanie kosztów funkcjonowania 6 warsztatów Terapii 
Zajęciowych. Pozostałą kwotę,  która pozostaje na realizację planuje się przeznaczyć na rehabilitację 
zawodową. W tym projekcie uchwały jest jeszcze jedna zmiana. Dotyczy ona tej kwestii, iż Rada Powiatu 
upoważnia  Zarząd  do  dokonywania  przesunięcia  środków  w  obrębie  poszczególnych  zadań  po 
wcześniejszym zaopiniowaniu przez Społeczną Radę ds Osób Niepełnosprawnych i Komisję Polityki 
Społecznej.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba zwrócił się z zapytaniem gdzie były największe cięcia 
w stosunku do roku 2012, gdzie środki są zmniejszone o 1 mln 666 tys. zł. Drugą prośbę radny skierował 
do mediów, by ukazywały w środkach masowego przekazu prawdziwe informacje. Pan Antoni Poręba 
podkreślił,  iż  głównie chodzi  o to,  by głosy radnych o obcinaniu środków, subwencji  docierały do 
społeczeństwa.

Dyrektor  Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Sączu Halina Hajtek odpowiedziała, 
iż jeśli zmniejsza się kwoty  to zmniejsza się sukcesywnie na wszystkich zadaniach tj.  zarówno za 
rehabilitacji  zawodowej jak i  społecznej.  W ubiegłym roku dzięki takiej  dużej  kwocie zrealizowane 
zostały wszystkie wnioski, które się kwalifikowały. W tym roku będą prawdopodobnie cięcia na turnusach 
rehabilitacyjnych, na stanowiskach dla pracowników.

Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej RPN Józef Głód przedstawił opinię Komisji do 
projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zatwierdzenia planu finansowego podziału środków 
PEFRON  przeznaczonych  na  realizację  zadań  na  rzecz  osób  niepełnosprawnych  w  Powiecie 
Nowosądeckim w 2013 r pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 23
W wyniku głosowania otrzymano:
22 głosów – za
0 głosów – przeciw
1 głosów – wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  270/XXIII/2013  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  21  marca  2013  r.
w  sprawie  zatwierdzenia  planu  finansowego  podziału  środków  PEFRON  przeznaczonych  na 
realizację zadań na rzecz osób niepełnosprawnych w Powiecie Nowosądeckim w 2013 r została 
podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 14.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  zmiany Uchwały Nr 238/XX/12 Rady 
Powiatu Nowosądeckiego z dnia 26 listopada 2012 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 
aptek  ogólnodostępnych  na  terenie  powiatu  nowosądeckiego  oraz  dyżurów  aptek 
ogólnodostępnych w porze nocnej, w niedzielę, święta i dni wolne od pracy na terenie Krynicy-
Zdroju, w 2013 r. 

Kierownik Zespołu Zdrowia i Spraw Obywatelskich Dorota Dobrowolska poinformowała, iż Rada 
Powiatu  dokonuje  kolejnej  zmiany rozkładu godzin  aptek  ogólnodostępnych.  Przedmiotowa zmiana 
podyktowana jest wprowadzeniem dyżurów w niedzielę przez aptekę Słoneczną w Rytrze. Jest pozytywna 
opinia  Wójta  Gmina  Rytro  oraz  Okręgowej  Izby Aptekarskiej.  W związku  z  powyższym podjęcie 
uchwały wydaje się zasadne.
  

Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Uzdrowisk RPN Włodzimierz Oleksy przedstawił  opinię 
Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie zmiany  Uchwały  Nr  238/XX/12  Rady  Powiatu 
Nowosądeckiego z dnia 26 listopada 2012 r.  w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie powiatu nowosądeckiego oraz dyżurów aptek  ogólnodostępnych w 
porze nocnej, w niedzielę, święta i dni wolne od pracy na terenie Krynicy-Zdroju, w 2013 r pod 
głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 23
W wyniku głosowania otrzymano:
23 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  271/XXIII/2013  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  21  marca  2013  r.
w sprawie zmiany Uchwały Nr 238/XX/12 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 26 listopada 2012 r. w 
sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu nowosądeckiego oraz 
dyżurów aptek  ogólnodostępnych w porze nocnej, w niedzielę, święta i dni wolne od pracy na terenie 
Krynicy-Zdroju, w 2013 r została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 15.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej - Szpital im. dr J.  Dietla w Krynicy-
Zdroju.

Kierownik Zespołu Zdrowia i Spraw Obywatelskich Dorota Dobrowolska poinformowała, iż zgodnie 
z zapisami ustawy o działalności leczniczej Statut podmiotu leczniczego nadaje podmiot tworzący. W 
Statucie nadanym przez Radę Powiatu w maju 2012 roku dokonane zostały dwukrotnie zmiany. Celem 
zachowania przejrzystości i jasności zapisu Statutu , właściwym staje się rozwiązanie ujednolicenia tego 
dokumentu  i  nadanie  mu tekstu  jednolitego.  Dodatkowo zatwierdzenie  tekstu  jednolitego wynika  z 
konieczności przedłożenia go do Krajowego Rejestru Sądowego.

Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Uzdrowisk RPN Włodzimierz Oleksy przedstawił  opinię 
Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Komisji Statutowej RPN Wiesław Pióro przedstawił opinię Komisji do 
projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego 
Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  -  Szpital  im.  dr  J.  Dietla  w  Krynicy-Zdroju pod 
głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 23
W wyniku głosowania otrzymano:
18 głosów – za
3 głosów – przeciw
2 głosów – wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  272/XXIII/2013  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  21  marca  2013  r.
w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
- Szpital im. dr J. Dietla w Krynicy-Zdroju została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 16.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przekształcenia  Uzupełniającego 
Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Zawodowych im. Świętej Kingi w Podegrodziu  
w Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Podegrodziu.

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak  poinformował, iż zgodnie ze 
zmianami  w  ustawie  o  systemie  oświaty  do  2015  roku  należy  przekształcić  Uzupełniające  Licea 
Ogólnokształcące w Licea Ogólnokształcące dla Dorosłych. W roku poprzednim dokonano przekształceń 
w kilku szkołach. Nie nastąpiło przekształcenie w Zespole Szkół Zawodowych w Podegrodziu. Pani 
Dyrektor  złożyła  wniosek,  aby  również  tamtą  szkołę  przekształcić.  Spowodowane  jest  to  dużym 
zainteresowaniem tym typem kształcenia  w tamtym rejonie.  Zarząd Powiatu  Nowosądeckiego oraz 
Komisja Edukacji RPN pozytywnie zaopiniowała przedkładany projekt uchwały.
 

Wiceprzewodniczący  Komisji  Edukacji  RPN  Antoni  Poręba przedstawił  opinię  Komisji  do 
projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Komisji Statutowej RPN Wiesław Pióro przedstawił opinię Komisji do 
projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie przekształcenia  Uzupełniającego  Liceum 
Ogólnokształcącego  w  Zespole  Szkół  Zawodowych  im.  Świętej  Kingi  w  Podegrodziu   
w Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Podegrodziu pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 23
W wyniku głosowania otrzymano:
23 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  273/XXIII/2013  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  21  marca  2013  r.
w  sprawie  przekształcenia  Uzupełniającego  Liceum  Ogólnokształcącego  w  Zespole  Szkół 
Zawodowych  im.  Świętej  Kingi  w  Podegrodziu   w  Liceum Ogólnokształcące  dla  Dorosłych  
w Podegrodziu została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 17.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 
dotacji dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych oraz placówek niepublicznych 
prowadzonych na terenie Powiatu Nowosądeckiego oraz trybu i zasad kontroli prawidłowości ich 
wykorzystywania.

Dyrektor Wydziału Edukacji,  Kultury i  Sportu Zbigniew Czepelak  poinformował,  iż  zgodnie z 
ustawą  o  systemie  oświaty  organy  samorządowe  są  zobligowane  do  przekazywania  dotacji  dla 
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niepublicznych  szkół  i  placówek  funkcjonujących  na  ich  terenie.  Tą  dotację  przekazuje  się  po 
zarejestrowaniu się takiej szkoły czy placówki oraz po zgłoszeniu przez ta placówkę do 30 września roku 
poprzedzającego  dotowanie,  faktu  funkcjonowania  szkoły  na  terenie  Powiatu  Powiat  Nowosądecki 
powinien uregulować zasady i sposób rozliczania dotacji. Dotacje przyznawane są w takiej wysokości do 
jakiej otrzymuje się subwencję oświatową. W dotychczasowym przypadku nie było problemu, ponieważ 
szkoły niepubliczne funkcjonujące ba Sądecczyźnie były dotowane  zgodnie z poprzednio obowiązujacą 
uchwałą. W roku poprzednim powstała na terenie Powiatu Nowosądeckiego nowa placówka tj. Dom 
Wczasów Dziecięcych w Rytrze. Jest to niepubliczna placówka oświatowo-wychowawcza. W listopadzie 
ubiegłego roku Minister wydał rozporządzenie zmieniające sposób subwencjonowania domów wczasów 
dziecięcych. Dyrektor Zbigniew Czepelak poinformował, iż trzeba dostosować uregulowania do stanu 
prawnego i formalnego.
 

Wiceprzewodniczący  Komisji  Edukacji  RPN  Antoni  Poręba przedstawił  opinię  Komisji  do 
projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
szkół  niepublicznych  o  uprawnieniach  szkół  publicznych  oraz  placówek  niepublicznych 
prowadzonych na terenie Powiatu Nowosądeckiego oraz trybu i zasad kontroli prawidłowości ich 
wykorzystywania pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 23
W wyniku głosowania otrzymano:
23 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  274/XXIII/2013  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  21  marca  2013  r.
w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych o uprawnieniach 
szkół  publicznych  oraz  placówek  niepublicznych  prowadzonych  na  terenie  Powiatu 
Nowosądeckiego oraz trybu i zasad kontroli prawidłowości ich wykorzystywania została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 18.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany załącznika nr 1 do Uchwały nr 
371/XXXIX/2006 z dnia 20 kwietnia 2006 r. w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji  celowych 
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków położonych na obszarze Powiatu Nowosądeckiego.

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak poinformował, iż zmiany dotyczą 
3 aspektów, które znacznie ułatwiają beneficjentom korzystanie z dotacji. Zmiana dotyczy  § 3, gdzie 
poprzednio przewidywana dotacja do wysokości 50 % koniecznych nakładów. W tej chwili jest zmiana na 
100 %, ponieważ niektóre stowarzyszenia czy parafie wnioskują o nieduże dotacje. Została uregulowana 
kwestia  terminów.  Poprzednio  był  zapis  do 15 października.  Obecnie  proponuje  się  po  ogłoszeniu. 
Ostatnia zmiana dotyczy terminu przekazywania środków. Poprzednio były przekazywane środki z dotacji 
na konserwację zabytków dopiero po rozliczeniu tego zadania. Teraz podobnie jak w przypadku innych 
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dotacji do 30 dni od podpisania umowy.
  

Wiceprzewodniczący  Komisji  Kultury  i  Ochrony  Dóbr  Kultury  RPN  Zbigniew  Miłkowski 
przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie zmiany  załącznika  nr  1  do  Uchwały  nr 
371/XXXIX/2006 z dnia 20 kwietnia 2006 r. w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji  celowych 
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków położonych na obszarze Powiatu Nowosądeckiego pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 22
W wyniku głosowania otrzymano:
22 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  275/XXIII/2013  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  21  marca  2013  r.
w sprawie zmiany załącznika nr 1 do Uchwały nr 371/XXXIX/2006 z dnia 20 kwietnia 2006 r. w 
sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji  celowych na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych na obszarze Powiatu 
Nowosądeckiego została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 19.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  przyznania dotacji celowych na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków położonych na obszarze Powiatu Nowosądeckiego.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Kultury  i  Ochrony  Dóbr  Kultury  Zbigniew  Miłkowski 
podziękował  za  to,  iż  co  roku  Komisja  Kultury  i  Ochrony  Dóbr  Kultury  zgłosiła  wniosek  o 
zwiększenie dotacji na dziedzictwo. Zarząd zawsze pozytywnie ustosunkował się do wnioskowanej 
kwoty. Pan Zbigniew Miłkowski nadmienił, iż rozdysponowane pieniądze są tzw. „kroplą w morzu” 
, ale dla wnioskodawców są to tzw.”przysłowiowe drożdże”. W tym roku ogólna suma  do podziału 
wynosiła 221 tyś 780 zł. Wszystkich wniosków łącznie było złożonych na kwotę 65 tys. zł. Pan 
Zbigniew Miłkowski poinformował, iż bardzo dużo wniosków składały parafie. Przy rozpatrywaniu 
wniosków  były  brane  pod  uwagę  różne  aspekty.  Członkowie  komisji  brali  pod  uwagę,  które  
z  wnioskowanych  osób  rzetelnie  podchodzą  do  sprawy  i  tak  dysponują  pieniędzmi,  aby  jak 
najwięcej  było  widać  prac.  Radny  Zbigniew  Miłkowski  zwrócił  się  do  Zarządu  Powiatu 
Nowosądeckiego,  by  kwota  na  dziedzictwo  narodowe  systematycznie  wzrastała.  Jednocześnie 
poinformował  o  wnioskach,  które  zostały wypracowane na komisji.  Pierwszy z  nich   dotyczył 
przygotowania i przekazania do Radnych Powiatu Nowosądeckiego zbiorczej informacji na temat 
dofinansowania w poprzednich latach wszystkich dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 
lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych na obszarze 
Powiatu  Nowosądeckiego.  Drugi  wniosek  dotyczył  wystąpienia  z  inicjatywą  zorganizowania 
wspólnego  posiedzenia  Komisji  Kultury  i  Ochrony  Dóbr  Kultury  RPN  z  Przewodniczącymi 
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pokrewnych komisji na terenie gmin Powiatu Nowosądeckiego oraz Miasta Nowego Sącza.  

Wiceprzewodniczący Komisji  Kultury i  Ochrony Dóbr Kultury RPN Zbigniew Miłkowski 
przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przyznania  dotacji  celowych  na  prace 
konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do 
rejestru zabytków położonych na obszarze Powiatu Nowosądeckiego pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 23
W wyniku głosowania otrzymano:
23 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  276/XXIII/2013  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  21  marca  2013  r.
w  sprawie  przyznania  dotacji  celowych  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty 
budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków  położonych  na  obszarze  Powiatu 
Nowosądeckiego została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 20.
Podjęcie  uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
zabudowanej działki nr 403/15 w Krynicy-Zdroju. 

Dyrektor Wydziału Geodezji i Budownictwa Marian Ryczek  poinformował, iż w przedłożony 
projekt uchwały wpisuje się  program realizacji zadań dotyczących dochodu budżetu w zakresie 
dochodów gospodarki mieniem. Przedmiotem tej uchwały jest nieruchomość położona w Krynicy 
przy  ul.  Czarny  Potok.  Znajduje  się  tam  budynek,  który  był  użytkowany  przez  Szpital  jako 
magazyn materiałów obrony cywilnej.  Dostęp do niego jest  od ul.  Czarny Potok, natomiast od 
strony Szpitala jest bardzo ograniczony ( z uwagi na bardzo strome zbocze). W miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Krynicy jest zapis: usługi komercyjne nieuciążliwe. Pan 
Marian Ryczek nadmienił, iż jeśli Rada podejmie uchwałę o zgodzie na zbycie tej nieruchomości,  
to ma nadzieję, że uda się uzyskać dobrą cenę z jej sprzedaży.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Antoni Poręba poinformował, iż z materiałów wynika, że jest 
to działka o powierzchni 9 ar.

Dyrektor Wydziału Geodezji  i Budownictwa Marian Ryczek  odpowiedział,  iż powierzchnia 
działki to 9,27 ar.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Edward Ciągło zapytał czy przewiduje się jaki będzie zysk ze 
sprzedaży tej działki oraz jakie są koszty utrzymania zabudowań na tej działce.

Dyrektor  Wydziału  Geodezji  i  Budownictwa  Marian  Ryczek   odpowiedział,  iż  pytanie 
dotyczące  zysku  ze  sprzedaży działki  jest  bardzo  trudne.  Jeśli  Rada  przyjmie  uchwałę  będzie 
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zlecony operat szacunkowy, na podstawie którego zostanie określona wartość tej nieruchomości. 
Następnie Zarząd w oparciu o ten operat określa cenę, która nie może być niższa niż wartość. Co do 
kosztów utrzymania budynków Pan Marian Ryczek sugeruje, by zapytać Dyrektora Szpitala, który 
uznał, że budynek jest zbędny.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Budżetowej  RPN  Włodzimierz  Oleksy  przedstawił  opinię 
Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

 
Przewodniczący  Komisji  Mienia  i  Infrastruktury  RPN  Stanisław  Śmierciak  przedstawił 
opinię Komisji do projektu uchwały. Opinia Komisji jest pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej działki  
nr 403/15 w Krynicy-Zdroju pod głosowanie. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 22
W wyniku głosowania otrzymano:
19 głosów – za
2 głosów – przeciw
1 głosów – wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina stwierdził, że w wyniku głosowania: 
Uchwała  Nr  277/XXIII/2013  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  21  marca  2013  r.
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej działki nr 403/15 w Krynicy-Zdroju została 
podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad 21.
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Antoni  Poręba wypowiedział  się  w  imieniu  przedsiębiorców 
Sądecczyzny,  by  inspektorzy  sanitarni  podchodzili  do  nich  w  sposób  ludzki.  Inspektorzy  powinni 
zdaniem radnego mieć na uwadze trudną sytuację w kraju, gdzie jest taki wysoki wskaźnik bezrobocia.

Radna Powiatu Nowosądeckiego Agata Król-Mirek w imieniu własnym złożyła wszystkim życzenia 
wielkanocne.

Rany Powiatu Nowosądeckiego Józef Leśniak w imieniu swoim i kolegów Klubu Radnych Prawa i 
Sprawiedliwość życzył zebranym zdrowych, spokojnych i rodzinnych świąt Wielkiej Nocy.

Na  zakończenie  prowadzący  obrady  Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Jan 
Dziedzina również dołączył się do życzeń w imieniu całej Rady Powiatu Nowosądeckiego.
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Ad. 22.
Zamknięcie obrad.
Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Jan  Dziedzina,  wobec  wyczerpania 
wszystkich  punktów  Porządku  Obrad  XXIII  Sesji  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego,  ogłasza 
zamknięcie posiedzenia i dziękuje za udział w obradach Sesji.

       Wiceprzewodniczący
Rady Powiatu Nowosądeckiego

       Jan DZIEDZINA

Protokołowała:
Anna Hardy-Repetowska
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